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Gyógyul a hegy sebe 
Egy kutatás során sikerült kimutatni, hogy 
a Ság hegyen már legalább 50 pőkfajta él. 
Ez bizonyítása annak is, hogy a bányá-
szás által megcsonkított hegy gyógyítja 
sebeit, az élővilág a ritka fajok révén is 
újra birtokba veszi a hegyet. További rész
leteket olvashatnak lapunk 4. oldalán. 

Kilencéves rajztehetség 
Az elmúlt hetekben a művészeti alapisko
la alsósági rajz szakköröseinek anyagából 
volt kiállítás a celldömölki Ádám Jenő' Ze
neiskola kamara te rmében . A kiállítás köz
p o n t j á b a n a k i lencesz tendó ' s t e h e t s é g , 
Stangl Adrienn munkái álltak. A kislány
ról és rajzairól a 6. oldalon írunk. 

Fel a győzelemre! 
„A csapatomat tartom olyan eró'snek, hogy 
bármely összetételben fel tudja venni a 
küzdelmet a győzelem reményében, és meg 
tudja verni a Siófok együttesét. Természe
tesen a játékban ki is lehet kapni, de nem 
mindegy, hogy hogyan." Pintér Attila nyi
latkozott a bajnokság kezdete eló'tt. (7. old.) 

Buszra várva 
„A téma az utcán hever, csak 

le kell érte hajolni." Az örök igaz
ságot egyik munkatársunk ismét 
megtapasztalta... 

Szombaton déleló'tt fél tíz, hely
szín a Szent Márton patika előtti 
buszváró. Legalább húszan vár
nak a buszra. Az utasoknak egy
fajta fórum ez a 4-5 perc: beszél
getnek. 

- Azért jó ez az Új Kemenesal
ja - hallja az ugyancsak várakozó 
munkatá rsunk- mindenről olvas
hat az ember, ami a városban és a 
környékén történik. Most is ez a 
rablás, vagy minek is nevezzem? 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Az önkormányzat nem adja el a téglagyári tavat 

Tíz kérdés a közmeghallgatáson 
Közmeghallgatást tartott legutóbbi képviseló'-testületi ülésén a cell

dömölki önkormányzat. A hozzászólásokat elsősorban a város idei 
pénzügyi tervével kapcsolatosan várták, a tíz felszólaló kérdései vi
szont inkább a lakosság egyéb gondjaira irányultak. 

Tarczi Ottó, Szomraky utcai la
kos azt kifogásolta, hogy utcájuk
ban nem megoldott a csapadék
víz elvezetése. Házuk eló'tt a víz
elvezető árok egyáltalán nem töl
ti be szerepét, esős időben nem 
lehet a járdán közlekedni. Tarczi 
István felhívta a figyelmet arra, 
hogy az önkormányza tnak meg 
kellene állítania a vagyonfelélés 
folyamatát, csökkenteni kellene a 
működési kiadásokat. Kérdésére, 
hogy miért szükséges ismét a pol-

(Folytatás a 2. oldalon) 

Xcm lesz 
balesetveszély 

Évek óta balesetveszélyt jelentettek a Kemenes
aljái Műveló'dési Központ épületén fellazult és alá
hulló csempék. A Cellszolg Kft. szakemberei ál
tal végzett munka elsődleges célja a balesetve
szélyes állapot megszüntetése. Fotó: Völgyi 

Kattant a bilincs a csuklón 
Jól kezdték az új évezredet a celldömölki 

rendőrök: rövid idó'n belül három jelentősebb 
bűncselekmény gyanúsítottjait fogták el. 

Még az előző évben, május 26-án az éjsza
kai órákban történt az eset Celldömölkön. A 
Pápai úton az egyik családi ház tetején meg
bontot ták a cserepeket, és a padlásajtón át 
jutottak a betörők az idős házaspár hálószo

bájáig. A ház urát megkötözték, száját beta
pasztották. A feleségét szerencsére nem bán
tották. Tőle a pénz helyét tudakolta a három 
sísapkás be törő , nem eredményte lenül . Az 
idó's asszony félelmében megmondta, hol ta
lálják. Nagy zsákmány reményében érkeztek, 
de be kellett érniük 150 ezer forinttal. Míg ők 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Hamarosan költözik a „lomi" 
A Korona-sar

kon hamarosan 
kezdődő' építke
zés miatt meg
változik a piac 
eddigi rendje. A 
h a s z n á l t c i k k 
piac e lköltözik 
az Ifjúság térről, 
átadja helyét a 
sátras piacnak. 

Felvételünkön 
a búcsúzófélben 
lévő' „lomi". 

Fotó: Völgyi L . 
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Tíz kérdés a közmeghallgatáson 
(Folytatás az 1. oldalról) 
gármester i hivatal lé tszámának 
növelése, azt a választ kapta, hogy 
a bővítés az okmányirodát érinti, 
mivel az iroda további feladato
kat vett át. 

Hány százalékos a város csator
naellátása? Igénybe veszi-e a la
kosság a csatornát? Ezeket a kér
déseket Dankovics József tette 
fel. A válasz szerint a városban 

hetven százalékos a csatornázott
ság, és ha többen vennék igény
be, nagyobb lenne a csatornabe
vétel, ezáltal csökkenne a víz- és 
csatornadíj. Dankovics József azt 
is kérte, hogy a kórház személyi 
fel tételei t javítsák. Heim Géza 
azzal a kéréssel fordult a testület
hez, hogy a jövőben félévente le
gyen közmeghallgatás. Kifogásol
ta a helyijáratos buszok menet

rendjét és azt, hogy a Rába-Com 
Rt. az eddig eltelt időben még 
egyszer sem írt ki nyilvános köz
gyűlést. Mivel az önkormányzat 
sem egyiket, sem másikat nem 
tudja befolyásolni, csak azt az ígé
retet kaphatta, hogy felvetik az 
elhangzott problémát az illetéke
seknél . Heim Géza ecsetelte a 
városközpont légköri viszonyait, 
mivel a kilencemeletes lakójaként 

részesül a fűtőház, az autóforga
lom és a széntüzelésű házak bű
zös levegőjéből. Véleménye sze
rint ezt tovább növelné a K M K elé 
tervezett parkoló. A további hoz
zászólásokban az utak állapotát 
kifogásolták - ezt jogos kritika
ként értelmezték a városvezetők 
- , a piac helyzetét feszegették -
folyamatban van az ügy megoldá
sa - , és rákérdeztek a híresztelés
re, mely szerint eladják a téglagyá
ri tavat. A válasz: nem. 

X G. 

Talán rendbe teszik 

Az Idősek Otthona nemrég átadott épülete mellett készült a felvétel erről a 
tereprendezésre váró területről. Tavasszal talán itt is rend lesz... Fotó: M. T. 

Buszra várva 
(Folytatás az 1. oldalról) 
- És a hölgy mondja, hogy mit ol
vasott még a legutóbbi számban. 

- Én is szívesen olvasom a Ke
menesalját - szól közbe egy má
sik szőlősgazda. 

Munkatársunkat furdalja a kí
váncsiság, megszólítja a hölgyet: 

- Ké rem, szíveskedjen meg
mondani, máskor is tetszik olvas
ni a helyi lapot? 

- Hogyne! Természetesen, hi
szen előfizető vagyok, s örülök, 
hogy végre beépül a Korona-sa
rok! Olvastam régebben a város 
legidősebb mozdonyvezetőjéről is, 
Sebestyén Sándorról, azon kívül 
sok eseményről, ahol nem lehet
tem ott, hogy mást ne említsek... 

Közben megérkezik a busz, s k i -
ki ott száll fel a járműre, ahol épp 
a legalkalmasabb: elől, középen 

vagy hátul. Eléggé teli ez a szom
bati járat ahhoz, hogy ismét be
szélgethessenek. A Ság hegyi vég
állomáson munka tá r sunk enge
délyt kér a beszélgetőktől, hogy 
nevük feltüntetésével írhasson pár 
sort a lapba. Az engedélyt meg
adják: 

- Márkus Istvánné vagyok -
mutatkozik be a hölgy. 

- Köszönöm tisztelt Olvasónk! 
S Uram! Ha az Ön nevét is meg
kaphatnám.. .? 

- Horváth Imre a nevem, és én 
is előfizető vagyok. 

- Mit olvas szívesen az Új Ke
menesaljában? 

- Főképpen a heggyel kapcso
latos dolgokat; az utakról, a sző
lőről olvasok szívesen! 

- K ö s z ö n ö m s z é p e n , hogy 
mindezt elmondta. -k -s 

Kattant a bilincs a csuklón 
(Folytatás az 1. oldalról) 
odabenn ügyködtek, negyedik társuk - az idős 
házaspár rokona, aki információkkal látta el 
társait - ez idő alatt gépkocsiban ülve figyelt. 

A celli nyomozók alapos felderítő munkája 
után február 6-án egyidőben fogták el a négy 
helybéli gyanúsítottat, akik előzetes letartóz
tatásban várják sorsuk további alakulását. 

* * * 
Eddig kilenc személy ellen folyik eljárás azok 

közül, akik Jánosházán fosztottak k i családi 
házakat különböző felállásban. A berendezési 

tárgyaktól a háztartási cikkekig mindent vittek, 
és azokkal saját háztartásukat egészítették ki . 
Ez idáig nyolc betörési ügyben vallatták őket. 

* * * 

Egy sárvári férfi háztatarozásához kölcsönt 
vett fel. Az ügylet lebonyolításában egy ba
rátja segédkezett . Amikor hazafelé tartottak, 
a barát kocsija többször „rakoncátlankodott", 
Kemenesmihályfa ha tárában leállt. Amikor 
a „sofőr" és a sértett a motorházba hajoltak, 
megállt mellet tük egy másik autó. Ketten ug
ro t t ak k i b e l ő l e . A s é r t e t t e t l e fú j ták 

gázsprével, a sofőrrel dulakodni kezdtek, a 
kocsiból pedig elemeltek mintegy 1,2 millió 
forintot. Kiderült , a rablást a sértett barátja 
tervelte k i . A rendőrség 730 ezer forintot 
foglalt le, a rablókat pedig a bíróság előzetes 
letartóztatásba helyezte. 

* * * 

Ezeket az eseményeket Molnár Lajos, a 
Cel ldömölki R e n d ő r k a p i t á n y s á g vezetője 
mondta el lapunknak. 

Az elmúlt napok celli tolvajlásai okán a kapi
tány kéri a lakosságot, hogy ne engedjenek be 
idegeneket a lakásukba. Az ilyen tolvajlások vagy 
rablások tetteseinek kézre kerítése nagyon ne
héz, tehát jobb megelőzni a bajt. Völgyi L . 

OKTATÁS-SZERVEZÉS 
1071 Budapest, Bajza u. 1. III/312. 

Telefon/Fax: 06 1 32-13-519 
Mobil: 06 20 9156-603 

Fein ő t t k é p z é s ! 
Érettségizetteknek kétéves hétvégi gyermekfelügyelő közép

felsőfokú gyógypedagógiai asszisztens szakképzés indul Pápán, 
államilag elismert bizonyítvánnyal. Jelentkezés válaszborítékkal. 

Krúdy Bt. 1071 Budapest, Bajza u. 1. Telefon: 06-209-156-603. 

Turisztikai pályázatok 
A Gazdasági Minisztérium a Széchenyi-terv turizmusfejlesztési 

programja keretében pályázatokat hirdet különböző témákban: a 
Nyugat-dunántúli Régió kiemelt turisztikai termékeihez kapcso
lódó fejlesztések támogatására, a Nyugat-dunántúli Régió turisz
tikai kiadványainak támogatására, és a Nyugat-dunántúli Régió
ban turisztikai vonzerővel rendelkező 2001. és 2002. évi kulturális 
rendezvények támogatására. 

A pályázatok a www.gm.hu honlapon és a celldömölki Tourin-
form Irodában is megtalálhatóak. 

http://www.gm.hu
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Tisztújító közgyűlés a hegyközségnél 
A 7. lapszámban megkezdett tudósítás folytatása 

A hegyek általános állapotáról 
is szó volt. A tapasztalatok szerint 
a két hegyen gondos szőlőműve
lés folyik. Sajnos azonban a hegy
község erőfeszí tése e l l enére a 
műveletlen területek aránya nem 
változott. A jövőben nem lehet el
tekinteni a büntetések kiszabásá
tól sem. Van egy másik probléma 
is: Kissomlyőn és a mesteri-kápol
nai oldalon az üdülőtelkek irányá
ban van eltolódás, a külföldi ve
vők is ez irányba befolyásolják a 
szőlőterületeket, ami nem kívána
tos. Az EU-csatlakozásnál a mi
nőségi b o r t e r m ő helyeket rög
zítik, és nekünk oda kell tartozni. 
Előny lenne még, ha a telkek to-
vábbosztódása helyett (jövedéki 
törvény hatása) a koncentrálódás 
irányába lenne elmozdulás. 

A továbbiakban a takarékos és 
e lőremutató gazdálkodásról be
szélt a hegyközség elnöke, Danka 
Imre. Kiemelte a folyamatosan 
javuló járadékfizetési készséget, 
de vannak notórius nem fizetők 
is, ami a jövőre nézve nem biztos, 
hogy járható út lesz. 

A hegyközség terveiről szólva a 
következőket mondta. Folytatni 
kell a minőségi bortermelés irá
nyába ható erőfeszítéseket, mert 
eredményre csak ez vezet. Előbb
re kell j u tn i az ér tékes í tésben, 
amire jó esély van a minőség függ
vényében. Minden évben meg kell 
rendezni a borversenyeket, és tá
mogatni kell azokat, akik orszá
gos versenyeken hírnevet szerez
nek a Ság hegyi bornak. A szak
mai napokat eddigi rangjuknak 
megfelelően kell kezelni. A lehe
tőségekhez mérten fejleszteni kell 
a személyes kapcsolatot a terme
lőkkel, így sok értékes informáci
óhoz juthat a veze tés . A j ö v ő 
szempontjából fontos a borutak, 
a borturizmus elősegítése, a kap
csolódó infrastrukturális fejleszté
sek előmozdítása. 

Az elmúlt 5 év első kézzelfog
ható eredménye az útépítés elkez
dése és a villanyhálózat bővítése, 
ami ebben az évben elkezdődik. 
A Sándorházi major felőli olda
lon - átnyúlva a mesteri oldalra -
100 új bekötésre lesz mód azál
tal, hogy egy önszerveződő társa
ság révén (tagonként 100 ezer fo
rint hozzájárulással -I- bekötés) 
tovább épül a gerincvezeték. 

A hegyközség többszöri kezde
ményezésére a celli önkormány
zat érdekeltségi területén hozzá
kezd az úgynevezett körgyűrű és 

két fe lvezető út ép í t éséhez . A 
kö l t ségek miatt nem egy éves 
programról van szó, és mint az 
ilyenkor lenni szokott, viták ala
kulnak ki , miért ott és miért nem 
a másik i rányban kezdődik az 
épí tkezés . Ez részben é r t h e t ő , 

gyobb összeg, és a hegyközség 
szervezeti működésére szolgál, ez 
egyben jelzi a hegyközség hatósá
gi feladatait is.) 

Az elmúlt 5 év járulék (tagdíj) 
befizetései alapot teremtettek az 
infrastrukturális fejlesztések tá-

Danka Imre a beszámolóját tartja 

néhány megnyilatkozó hangneme 
azonban nem. Annak kell örülni, 
hogy sok év után végre idáig is 
eljutott az építkezés ügye, és ha 
elkezdődik, belátható időn belül 
bizonyára be is fejeződik. A hegy
község hozzájárul a költségekhez. 

Az elnöki beszámolót követő
en Klafl Zoltán terjesztette elő az 
ellenőrzőbizottság jelentését . A 
jelentés megállapítja: a hegybíró 
vezetésével kiépült és működőké
pes a hegyközség. Kialakult az 
adminisztrációs és információs 

Somogyi Lajos, az új hegybíró 

rendszer. A bizottság vizsgálta a 
tárgyév gazdálkodását. Takarékos 
pénzügyi gazdálkodást állapított 
meg. Rész le tesen ismertette a 
bevételek és kiadások alakulását. 
(Fontosnak tartom megemlíteni: 
a bevételek két forrásból táplál
koznak. 1. Járulékfizetés. 2. Köz
ponti t ámoga tás . U tóbb i a na-

mogatására, és teljes egészében 
visszaforgatásra kerülnek, így a 
gazdák, a tagság érdekeit szolgál
ja-

Hozzászólások: Fehér Tamás 
önmérsékletre és szemléletváltás
ra hívta fel a figyelmet. „Ne csak 
kritizáljunk, magunk is tehetünk 
útjaink jobbí tásáér t . A gazdák 
egymásra vannak utalva, mégis 
előfordul, hogy az út egy részét 
elszántják. Tudomásul kell venni 
a törvény sokféle előírásait". 

Bakó László: „50 évig nem tör
tént semmi, ha csak az nem, hogy 
az osztozkodások miatt megvál
toztak a parcellák, a sok tulajdo
nos miatt lassan kezelhetetlenné 
válik a velük való kapcsolat. Most 
elindult valami, van program, ne 
kritizáljunk, hanem a jó gazda 
gondosságával a megvalósításon 
fáradozzunk." 

Németh Jenő' a r ró l beszé l t , 
hogy nem biztos, hogy mindenho
va bitumenes út kell, helyenként 
a sóderes megoldás is jó , a hegy
község vitesse k i , a gazdák majd 
elterítik. Sokan azért nem fizet
nek, mert nem érzékelnek válto
zást. Kifogásolta, miért nem hely
béli személyt jelölnek a hegybírói 
tisztségre. 

Fehérvári Károly, a Borvidéki 
Tanács e l n ö k e : „ J ó s z e l l e m ű 
együ t t g o n d o l k o d á s folyt sok 
m u n k á v a l " - á l l ap í t o t t a meg. 
Eredménynek nevezte a szervezet 
m ű k ö d é s é t , van i n f o r m á c i ó s 
rendszer, bevezették a védőárat. 

javult a borok minősége, és ebben 
fontos szerepe jut a borversenyek
nek, a kiváló szakembereknek, 
akik a hazai és nemzetközi ered
ményeket közvetítik a termelők
nek. Elismeréssel szólt a polgár
mesteri hivatal támogatásáról. 

Szóba került még az útszegé
lyek rendezése, a szeméttárolók 
megfe l e lő és r e n d e l t e t é s s z e r ű 
használata, és a hegypásztor újbó
li alkalmazásának lehetősége. 

Ezt követően a jelölőbizottság 
előterjesztését hallgatták meg. Az 
előterjesztő megemlí te t te : nem 
volt könnyű feladat a tisztségvise
lők, főleg a hegybíró személyének 
kiválasztása. Utalt a vele kapcso
latos előzetes megjegyzésekre is. 
Miután a hegybíró tölti be a ha
tóság szerepét, vele szemben van
nak követelmények. Például sző
lész-borász szakképesítés, állam
igazgatási vizsga, és bizonyos he
lyeken különböző időben meg kell 
jelennie. Mondjuk kedden 9-15 
óra között fogadja a szőlősgazdá
kat. Ezt aktív dolgozó nem tudja 
ellátni. Ez a fő oka, hogy helyi -
egyébként megfelelő - személy 
nem vállalta a jelölést. így került 
sor a Nagysomló hegyen már ha
sonló munkát ellátó, külső, de a 
borvidéken belüli Somogyi Lajos 
jelölésére, aki a munkáját vállal
kozóként látja el. A jelenlévők a 
jelölőbizottság ajánlását egyhan
gúlag elfogadták. 

A t i sz tú j í tás u t á n az e l n ö k 
Danka Imre, az alelnök Hartmann 
József, a hegybíró Somogyi Lajos, 
az ellenőrzőbizottság elnöke Végh 
Rezső lett. 

A választmányi tagok: Kovács 
József, J o r d á n J e n ő , N é m e t h 
Gyula (útépítő), dr. Miklós Egon, 
Kiss Vilmos, Szakos Sándor, Var
ga József, Dezső Péter , Kovács 
István (Krisztina), Fehér Tamás, 
Németh Béla, Keresztúri Csaba. 
Ellenőrzőbizottsági tag: Keringer 
László és Káldos Gyula. A fenti
ek közül a Kissomlyó hegyet 4 fő 
képviseli. 

Káldos Gyula 

Apróhirdetés 
• Celldömölk központjában, 

a Kopt ik O d ó u t cában 2 
szobás, fürdőszobás, kon-
vektoros családi ház eladó. 
É rd ek l ő d n i a 95/421-223 
vagy a 06-20-9216-324 tele
fonszámon. 

• Köszönet dr. Kovács Antal 
főorvos úrnak és munkatár
sainak. Lelkiismeretes mun
kájukhoz jó egészséget kívá
nok. Káldosné 
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Kineses Baranya 
„Kincses Baranya" kincseinek 

egy részét korábban a megye bá-
nyavagyonával a z o n o s í t o t t á k . 
Napjainkra ezek jelentősége jócs
kán megkopott, bár feltétlenül 
említést érdemelnek. A kedvező 
besugárzási viszonyok miatt Bara
nya az ország legmelegebb megyé
je. Ennek köszönhetően érkezik 
Baranyában elsőként a kikelet. 

Megkülönböztetett figyelmet ér
demelnek a megye területén lévő 
rekreációs és idegenforgalmi célú 
víztárolók. Legtöbbjük számotte
vő turisztikai vonzerővel bír. Első
ként emlí tendő az Orfú'i tórend
szer, mely 4 részből áll, strandfür
dővel, vitorlázási és csónakázási 
lehetőségekkel, kiváló horgászvi
zekkel várja az odaérkezőket. 

Szigetvár, török-magyar emlékhely 

Elhagyva a tórendszer t , a 18 
km-re található Pécs bármelyik 
utcáját járva mindenhonnan fel
tűnik a Mecsek egy-egy részlete. 
Pécs számtalan látnivalóval, épí
tészet i remekeivel, tö r téne lmi 
emlékeivel, programjaival fogad
ja az odaérkezőket. Pécs a műem
lékek és múzeumok városa, bel
városi sétánk során megcsodál
hatjuk a tér közepén emelkedő 
Szen thá romság emlékművet , a 
tö rök dzsámit , Hunyadi János 
lovasszobrát, a tornyos Városhá
zát, a Lóránt-palotát, a Zsolnay-
kutat, az „Elefántos-Ház tömb
jét", a Római-udvart, a Pécsi Ga
lériát, a Régészeti Múzeumot , a 
híres Klimo Könyvtárat, a Zsol-
nay Múzeumot, a múzeum épü
letének belső kertjében a Rene
szánsz Kőtárat. A belvárost éke
síti még a Bazilika, a Püspöki Pa
lota, Káptalani Levéltár, Kodály 

Zol tán szoboralakja, Csontváry 
Kosztka Tivadar bronz szobra..., 
és e lmondható, hogy a töredékét 
sem említettem a látnivalóknak. 

Déli irányban Baranya legkere
settebb helyeit találhatjuk még: 
H a r k á n y t a n e m z e t k ö z i h í r ű 
gyógyfürdőt, a Siklósi várat, és a 
Villány-siklósi tör ténelmi borvi
déket, ahol a közelmúltban avat
ták föl az ország első borútját . 
Amennyiben a kézművesség re
mekeivel szeretnének megismer
kedni, Mohács irányába kell to
vábbindulnunk. A kézműves mes
terségek közül kiemelkedő a fa
zekasság, híresek a mohácsi feke
te korsók. E lőhagyomány ma is a 
kékfestés, mézesbábkészítés, és a 
régi pásztorfaragás szokásait nap
jainkban a busó álarcok készítése 
őrzi. 

B ő v e b b fe lv i lágos í tás a 
Tourinform Celldömölk Irodában. 

Megszámolta a Ság hegy pókjait 
Amikor próbálom azt a kivételesen nagy

szerű névsort összeállítani, egyszerre könnyű
nek és nehéznek tűnik a feladat. Azokról a 
fiatalokról írok, akik alsó- és felsőfokú intéz
mények különböző tagozatain tanultak vagy 
tanulnak, és szülőföldjük valamilyen témáját 
választották maguknak pályázataik, disszertá
cióik, szakdolgozataik megírásához. A névsor 
azért készül, hogy az új évezred első évében, 
amikor a Ság hegy tájvédelmi körzet már ne
gyedszázados múltra tekinthet vissza, egy ta
lálkozót hozzunk össze az érintett fiatalok szá

mára. Már az öt
venedik névre is 
bukkanok, és ez 
nagy dolog. Nagy 
azér t , mert lám-
lám, a mi fiatalja
ink úgy hallatnak 
m a g u k r ó l , ami 
joggal tölt el ben
nünket némi büsz
keséggel. 

Most olyan vál
lalkozásról szólha
tok, ami a ritkaság 

kategóriájába sorolható. Miltényi Attila a Ság 
hegy olyan „rejtekét" kutatja, ami szinte ész
revétlen, de annál nagyobb a tartalmi gazdag
sága. Négy éve is van már, hogy bekopogott 
ajtónkon, és szerényen előadta kérését. Érdek
lődéssel vettem kezembe mostani levelét, és 
a tudományos dolgozatot, amelynek címe: 
Adatok a Ság hegy pókfaunájának ismereté
hez. Megjelent A Bakonyi Természettudomá
nyi Múzeum Közleményei című kiadványban. 

Miltényi Attila 

Atti la - tanára közreműködésével - letette a 
névjegyét, hiszen a szakdolgozata is részben e 
témáról készült. 

Az jut eszembe, hogy akik idejük jelentős 
részét mondjuk a pókoknak szentelik, talán 
megmoso lyog t a tóak . A közöl t t anu lmány 
azonban számos, az életünkhöz kötődő követ
keztetések levonására 
ad lehetőséget. Annyit 
mindig tudtam ma
gam is, hogy számos 
világnagyság, orszá
gos hírű tudós épen a 
pókok életének tanul
mányozásá ra vállal
kozva lett halhatatlan. 
H e r m á n O t t ó egyik 
kiemelt munkája volt: 
Magyarország pókfa
unája (1876-79). A 
sokoldalú megvilágí
tásra alkalmas mun
ka, amit M i l t é n y i 
At t i l áék az asztalra 
tettek, e kis cikkben 
nem a d h a t ó vissza. 
Csak köszönni tudom 
az eddigi szorgalmu
kat, annak e r e d m é 
nyét és a beígért foly
tatást. Úgy próbálom 
meghálálni, hogy a készülő, 2001 júniusában 
esedékes nagy kiállításunkon ezt az alapvető 
munkát teljesebben is bemutatjuk. 

E lőze tesen annyit emelek k i , hogy a ku
ta tás konkré t e r e d m é n y e annak k imuta tá 

sa, hogy hegyünkön 50 pókfajta kerül t be
gyűjtésre. Ez bizonyí tása annak is, hogy a 
bányászás által megcsonkí tot t hegy gyógyít
ja sebeit, az élővilág - ahogyan At t i l a össze
gez - a ri tka fajok révén is újra birtokba 
veszi a hegyet. Ezen t ú l m e n ő e n másra is 
u ta lha tnék a szőlészet és a borásza t össze
függéseit é r in tően egyarán t . A t t i l a a leve
lében arra kér, hogy jelezzem észrevéte le
met a t anu lmánnya l kapcsolatban. Az én 

tudásom ehhez kevés. De annyit közölhe
tek, hogy a pókoka t még a p incében sem 
üldözöm, ezért néha szó is é r t e a ház ele
jét. . . 

Dala József 
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Jobbra fordul 
a romtemplom 

sorsa? 
Régi gondja Celldömölk váro

sának a meglehetó'sen rendezet
len környezetben álló romtemp
lom sorsa. Most ismét felsejlik egy 
reménysugár: talán sikerül meg
állítani a további pusztulást , és 
rendezni a környéket. A Széche
nyi-terv vallási turizmus fejleszté
sét támogató fejezetéhez kapcso
lódóan pályázatot nyújt be az ön
kormányzat. A tervek alapján a 
romtemplomnál parkosí tanák a 
környéket, sétálóutakat létesíte
nének, térvilágítást alakítanának 
k i , és bemutatótáblákat helyezné
nek el. Ezen kívül színpadot és 
nézőteret alakítanának k i kisebb 
kulturális rendezvények megtar
tására. Fotó: Völgyi 

Búcsúzás Nagy István művész-tanártól 
Eggyel nagyobb lett a vesztesé

gük mindazoknak a százaknak, ta
lán ezreknek, akik hűséges ragasz
kodással szerették Nagy Istvánt. 
Az ő nevükben veszek végső bú
csút tőle. Egyéneknek és közössé
geknek egyaránt nagy az a veszte
ség, ami halálával ért bennünket. 
Olyan embert veszítettünk el ben
ne, aki egész életében az önként 

vállalt felada
tok szorításá¬
ban é l t , az 
ö n m a g á r a 
mért kötele
ze t t s ég pa
rancsa sze
rint szolgálta 

a családot, a tanítványok és szüle
ik sokaságát. Pályájának ezekről az 
eredményeiről , csúcsairól újabb 
emelkedőkre nyílott kilátás, s eze
ket ő mindannyiszor el akarta érni, 
ezért élete a folytonos tenni aka
rás fehér izzásában telt. Azok közé 
a belső tűzzel égők közé tartozott, 
akik személyes célokat tudtak fel
áldozni a közösség és kötelesség
tudat érdekében. 

Szü lőhe lyén , C e l l d ö m ö l k ö n 
1937-ben végezte el az elemi, majd 
1941-ben a polgári iskolát. 1946-
ban Pápán szerzett kereskedelmi 
középiskolai érettségi oklevelet. 
Évekig hivatali tisztviselőként dol
gozott, és családot alapított. Leá
nyát tanárnak nevelte, taníttatta. 
Ót magát is belső ihletettség fűtöt
te, hogy pedagógus legyen. 1969-
ben a Pécsi Tanárképző Főiskolán 

Kellé Sándor és Horváth János fes
tőművészek irányításával szerzett 
rajztanári diplomát. Tőlük saját 
vallomása szerint nemcsak magas 
fokú szakmai tudást, a festészet és 
a grafika iránti szeretetet, hanem 
pedagógiai-művészi tisztességet is 
szerzett. Kiemelkedő eredménye
ket ért el a tehetségek nevelése és 
fejlesztése terén. Képzőművész 
szakkörösei hazai (zánkai) és in
diai (sankari) világversenyeken 
kiemelkedő teljesítményt nyújtot
tak. Másfél évtizeddel ezelőtt ala
pító tagja volt a Kemenesaljái A l 
kotók Körének. Saját festészete is 
nemcsak kiteljesedett, hanem egy
re nagyobb magaslatokig jutott . 
Palettájáról nagy bravúrral vará
zsolta képeire az aranyló őszt és a 
hideg teleket. A tájképek mellett 
akvarellel irodalmi illusztrációkat 
is készített: bibliai sorozata János 
jelenései több kiállításon is nagy 
tetszést és elismerést arattak. Gra
fikai munkáiban több önálló tár
latán gyönyörködhettek a látoga
tók. Berzsenyi Dániel ódáihoz ké
szített sorozatát, Jókai Mór regé
nyeihez alkotott illusztrációit köz
gyűjteményben őrzik. (Korábban 
számos szép rajza jelent meg a Vas 
Népében is.) Értékes művészete, 
tehetségét reprezentáló gazdag ha
gyatéka megőrzi nevét. Ót magát 
emberszeretetéért, a más bajára, 
gondjára mindig fogékony szolida
ritásérzéséért halála után is szí
vünkbe zártuk. 

Hargitai József 
Illusztráció Jókai Mór: Lőcsei fehér asszony című regényéhez (tus, 
tollrajz) 
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Egy ••kis" rajxtehetség szárnypróbálgatásai 
Az elmúlt hetekben a művészeti alapiskola alsósági rajz szakkörö

seinek anyagából volt kiállítás a celldömölki Ádám Jenő'Zeneiskola 
kamaratermében. A kiállítás központjában a 9 esztendó's tehetség, 
Stangl Adrienn munkái álltak. 

A kislány egészen kicsi korától 
igen szeretett rajzolni. Már óvo
dásként volt kiállítása a K M K -
ban. Attól kezdve, hogy iskolás 
lett, az alsósági iskola rajz szak
körében finomítja vonalvezetését. 
Fejlődését Skriba Zsoltné tanár
nő irányítja nagy gonddal. 

A madárcsontú szőke kislány 
arra a kérdésre, hogy mit szeret 
jobban, rajzolni vagy festeni, csak 
nehezen dönt a rajzolás mellett, 
mert az könnyebb, a festmények 
viszont szebbek. Szabad idejében 
sokat rajzol. Emellett a T V me
seműsorait kedveli, tévézés köz-

Ez csak egy vázlat - de milyen... 

Internet Fiesta a könyvtárakban 
J ^ ^ J % Könyvtárak az Internet é s digitális kultúra 

£''ÍMT& terjesztéséért 2001. március 2-3 . 

*©0* A Kresznerics Ferenc Könyvtár programajánlata: 

2001. március 2-3-án az Internet használata ingyenes! 

Március 3-án 13-16 óráig ismerkedés a világhálóval. 
A bemutató moderátorai; Gergye Tamás és Németh Tibor, 

A részvétel feltételet: 
A használói helyek száma korlátozott: 4 gép mellett 2-2 használó 
ülhet. Ezért kérjük, hogy az érdeklődők március l-jén 16 óráig 
jelentsék be részvételi szándékukat a felnőtt olvasószolgálatnál! 

Szeretettel várunk minden kedves, újdonságra fogékony érdeklődőt! 

ben is rajzol, általában a kedvenc 
mesealakjait. Általában élmény 
hatására, fantáziából készülnek a 
munkái. Azt mondja, hogy legin
kább alakokat szeret rajzolni. Jel
legzetesek ezek az alakok: nyúj
tottak, karcsúak és nagy szemük 
van. Szép színes ruhát hordanak, 
s szinte lebegnek. Édesanyja k i 
csit neheztel azért, hogy kislánya 
munkáit több pályázatról is vissza
küldték, mert egyszerűen kétség
be vonták, hogy azokat egy 9 éves 
gyermek készítette. 

Szakkörvezetője így jellemzi: 
„Adri olyan különleges belső lá
tással rendelkezik, amit kevesen 
mondhatnak a sajátjuknak. S ami 
csodálatos, ő ezt a belső világot 
képes papírra vetni. Különleges 
képi világát csak rá jel lemző stí
lusbanjeleníti meg. Nagyon ügye
lek rá, hogy egyéni szárnyalását ne 
akadályozzam, tehetségének k i 
bontakozását elősegítsem." 

Tanítónője, Kériné Németh Ka
talin elmondja, hogy Adri jó tanu
ló, mindenből jeles, csak a testne
veléssel akadnak gondjai. Félévkor 
három tárgyból is dicséretet ka
pott. Érdekességként megemlíti, 

Adri a kedvenccel 

hogy nem szereti, ha rajzolás köz
ben nézik. Olyankor eltakarja a 
készülő munkát, ám ha készen van 
vele, akkor már gyönyörködhet 
benne bárki. 

Adritól megtudtam még, hogy 
két kisebb testvére is szépen raj
zol. Továbbá azt, hogy kedvencei 
a plüss-állatkák, és hogy felnőtt 
korában tanár szeretne lenni, de 
attól tart, hogy akkor nem lesz 
elég ideje rajzolni... 

Völgyi L . 

A tér és a forma 
új fogalma 

SkodaFabia Combi L t o ^ o í m á b l n . a m t y 

azért született, hogy legmerészebb igényeinek is megfelel
jen. A technika és az esztétika tökéletes ö s s z h a n g b a n elégíti 
ki valamennyi elvárását. Nagyvona lúan g a z d á l k o d h a t a tér
rel, és m e g n y u g t a t ó b i z tonságga l győzhet i le a legnagyobb 
távo lságokat is. 

Leier & Co 
www.skoda-auto.hu 

9500 Cel ldömölk, 
Nemesdömölk i u. 15. 
Tel.: (95) 525-525 
Fax: (95) 525-538 

http://www.skoda-auto.hu
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Keleti és nyugati autóalkatrészek, tartozékok, 
karosszéria-elemek, olajok, akkumulátorok, 
csapágyak, vízpumpák, szíjak, üléshuzatok 

m i n d e n k o r kedvezménnyel. 

G a á l és B á t o r t t A u t ó s b o l t 
C e l l d ö m ö l k , S á g i u . 10. 

T e l . : 95/422-416 

A Siófok ellen győzelemre készül az Autók FC 
Az NB I/B labdarúgó-bajnokság ó'szi fordulójának tavaszra átho

zott folytatása eló'tt, az Autók F C kitűnő'edzőjét, a többszörös váloga
tott Pintér Attilát kérdeztük a csapat felkészüléséről és annak további 
terveiről. 

- Sikerült-e a felkészülés során a 
tervezett célokat elérni? 

- Minden jól kezdődött. Egyhe
tes hazai rákészülés után, Marca
liban az eredetileg kitűzött célja
inknak megfelelően úgy a techni
kai, mint taktikai jellegű edzése
ket el tudtuk végezni. A jól sike
rült edzőtáborozást követően, saj
nos nem várt sérülések és influ
enzás betegségek hátráltatták ide
haza már az eredeti munkát. Eb
ben az volt a pozitívum, ha egyál
talán annak nevezhető, hogy a fel
készülési mérkőzéseken azok a 
játékosaim is több játékhoz jutot
tak, akik egyébként kevesebb le
hetőséget kaptak volna. Öröm, 
hogy e lehetőségekkel igyekeztek 
élni és bizonyították képességei
ket. 

- A hosszú tavaszi bajnokságtól 
mit vár az edző? 

- Úgy vélem, hogy az eddigi NB 
I/B-s szereplésünkkel nem vallot
tunk szégyent a kiélezett mezőny
ben. A bajnokságban való biztos 
bennmaradással már elégedettek 
lehetünk. Remélem, szurkolóink 
is így gondolják, akik között azon
ban tapasztalataim alapján akad 
néhány, akikről azt kell monda
nom, hogy nem velünk, hanem 
ellenünk vannak. Pedig játékosa
im minden mérkőzésen a győze
lem reményében léptek pályára, 

s ennek érdekében mindent el is 
követtek eddig és bízom abban, 
hogy ezután is így lesz, s többször 
fog sikerülni csapatomnak a győ
zelem, mint nem. 

-A vasárnapi Siófok elleni mér
kőzésről szeretnénk még az edzői 
véleményt hallani. 

- Sajnos egy héttel a mérkőzést 
megelőzően még csapatot körvo
nalaiban sem tudok mondani. 
Mindenesetre egy biztos, hogy a 
legjobb összeál l í tásban szeret
ném a pályára küldeni a fiúkat. 
Ehhez azonban kevésnek tűnik 
az én akaratom. Ehhez arra van 
szükség, hogy felépüljenek a sé
rültek és meggyógyuljanak a be
tegek. Egyet azonban megígérhe
tek j á t é k o s a i m n e v é b e n , azt, 
hogy akik pályára lépnek a Sió
fok ellen, azok mindent elkövet
nek a győzelemért. A csapatomat 
tartom olyan erősnek, hogy bár
mely összetételben fel tudja ven
ni a küzdelmet a győzelem remé
nyében, és meg tudja verni a Ba
laton-parti együttest. Természe
tesen a já tékban ki is lehet kap
ni, de nem mindegy, hogy ho
gyan. Az Antók FC mindeneset
re győzelemre játszik. S r e m é 
lem, hogy a csapat hívei hozzá
segítik kedvenceiket a jő ered
ményhez. 

- tim -

Ezüstérem Kaposvárról 
A Mézga Foci Suli 5. születés

napjára egész napos foci farsang
ra kaptak meghívást Kaposvárra 
a 2000. Celldömölk UFC focista 
p a l á n t á i , G ö r ö g J ó z s e f é s 
Boznánszky Gábor tanítványai. 
A küzdelmek öt korcsoportban 
(8, 10, 12, 14, 16 évesek) zajlot
tak. A celldömölki 93-94-es szü
le tésű gyerekek a legifjabbak 
(1992. január 1. után szúletettek) 
csoportjában szerepeltek. 

A kaposvári Mézga Foci Suli 
„A" c s a p a t á t j ó j á t é k k a l 4:1 
arányban győzték le a celli focis
ták és így jutottak a döntőbe . A 
döntőben óriási csatában, nagyon 
izgalmas mérkőzésen 4:3-ra ve

reséget szenvedtek a Nagykani
zsa FC csapatától . Az ezüstérem 
mellé még egy szép különdíjat is 
sikerült elhódítani a Celldömölk 
UFC-nek. Böcskör-Nagy Barna
bás 6 góljával a torna gólkirálya 
lett. 

Az ezüstérmes csapatban a kö
ve tkező j á t ékosok szerepeltek: 
Boznánszky Gábor, Böcskör-
Nagy Barnabás, Eró'ss Máté, Fe
hér Bálint, Géczy András, Géczy 
Balázs , Görög Máté, Horváth 
Dávid , Kozma Ádám, Leiner 
Gergó' és Somlai Zoltán. (A fo
tón a gólkirály: Böcskör-Nagy 
Barnabás) 

V. V. 

Egy vereség, egy döntet len az N B I-s csapatok ellen 

CVSE Autók FC-Matáv Compaq Sopron 
1 - 8 ( i - a ) 

Sárvár, 300 néző. Vezette: Polgár. 
Antók FC: Szép (Nagy Z.) - Horváth, Bodor (Latyák), Csákvári, 

Szöllősi - Cseke, Várszegi (Marius), Hegyi, Zsivóczky - Fogarasi 
(Csernák), Germán (Kovács K.). Edző: Pintér Atti la. 

Matáv: Borsi - Vincze G. (Varga K.) , Szabados, Prazecina - Orabinec 
(Bausz), Tóth M . , Somogyi, Salagean - Sira, Preisinger, Nagy T. (Ta
kács). Edző: Reszeli Soós István. 

Nem csak jól kezdett - Cseke góljával már a 15. percben vezetést szer
zett - , de a mérkőzés nagy részében fölényben és szemre is szépen ját
szott az Antók FC. Egy perc kihagyás azonban mégis a Matávnak kedve
zett, a 33. percben előbb Preisinger, majd Sira talált Szép Tamás kapujá
ba, aki néhány perccel előbb a fenti két támadó elől bravúrosan mentett. 

CVSE Autók FC-Lombard FC Tatabánya 0-0 
Celldömölk, 1000 néző. Vezette: Molnár T 
Antók FC: Szép - Horváth, Csákvári (Latyák), Bodor, Szölló'si -

Marius, Várszegi, Cseke, Germán (Nagy Zs.) - Csernák, Kovács K.. 
Edző: Pintér Attila. 

Lombard F C : Gelei (Balogh) - H o r n y á k , V á m o s i , M o l n á r 
(Vignjevics), Nagy I I . S. - Kiss, Árk i , Goncalves (Jeremejev), 
Orbadovics-Vincze I . (Schafranek), Pekovics (Nagy\.).Edző: Feriing 
Béla. 

Betegség és sérülés miatt öt helyen volt kénytelen változtatni Pintér 
Atti la edző. Sőt, a lábán rúgást kapott Csákvári sem tudta a második 
félidőben folytatni. A tartalékos csapat játékosai dicséretesen helyt
álltak az NB I-ben 8. helyet elfoglaló Tatabánya ellen. A látványos, jó 
iramú mérkőzésen a vendégek ziccereit Szép kapus három esetben is 
bravúrosan tisztázta. A második játékrészben meglepően fölényben 
kerülő hazai gárda sem tudta helyzeteit kihasználni. 

Terjesztőket keresünk! 
Jelentkezőket keresünk (diákokat is) az Új Kemenesalja 

című hetilap jutalékos rendszerben történő terjesztésére. 
Érdeklődni lehet a Kemenesaljái Művelődési Központban. 

Asztalitenisz 
Magabiztos j á t é k Ajkán 

Ajka-CVSE-MÁVÉPCELL I L 
4:14 

Ajka, N B III-as férfi mérkő
zés. 

A bajnokaspiráns celli gárda 
Ajkán is magabiztos j á t é k k a l 
nyert. 

Győztek: M á t h é Gyula (4) , 
N é m e t h Tamás (4), Ölbei Pé te r 
(3), Balázs Gyula (2) és a Né-
meth -Ba lázs páros . 

Asztal i teniszezó' ink legköze
lebb március 10-én állnak asztal
hoz. Az NB I.B-s csapat Szent
endrén játszik, az NB III-as csa
pat idehaza fogadja a G y ő r i 
Elektromost. 
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A G R O 21 m e z ő g a z d a s á g i g é p a l k a t r é s z s z a k ü z l e t 
Celldömölk, taestiömöiki u. 2. - A kínálat RÁBA-MAN alkatrészekkel bővült. 

IFA, MTZ, ZETOR, T-Z-4-K alkatrészek, csapágyak, ékszíjak, akkumulátorok (Perion). 
Nyitva: hétfőtől péntekig 8.00-16.00. Tel.: 06/60/376-768 (hétvégi ügyelet is). 

A pályaügy folytatódik: a sportegyesület 
visszautasítja a Kemélyép Kft. elmarasztalásait 

A labdarúgópályával kapcsola
tosan korábban meghallgattuk a 
kivitelezó't és megrendeló't. Most 
pedig helyt adunk a kivitelező ál
tal elmarasztalt k e z e l ő n e k , a 
sportegyesület képviselőinek arra, 
hogy ők is elmondhassák a véle
ményüket. Ez annál inkább is in
dokolt, hiszen a labdarúgópályá
nak az ö céljaikat kellene szolgál
ni. Ők azok, akik elejétől végéig 
figyelemmel kísérték a pályaépí
tést, majd pedig átvették annak 
gondozását. Sajnos azonban gyor
san megtapasztalták, hogy a lab
darúgópálya építése során elszen
vedett hiányosságok következté
ben nem alkalmas arra a célra, 
amire szánták. Az átvétel után 
már két hónappal jelezték a bajo
kat, legfőképpen azt, hogy esőzés 
után a víz nem folyik le a pályá
ról. Most pedig a kivitelező azt 
állítja, hogy helytelen pályakeze
lés következtében romlott le a 
pálya állaga. Autók Zoltán és Fe
hér László sportvezetők - a kivi
telező elmarasztalását visszauta
sítva - a pálya állapotával kapcso
latban az alábbi vé leményüke t 
fogalmazták meg: 

L A pálya fűszőnyegét úgy nyír
tuk, mint a kivitelező. Ugyanis az 
egyesületnél is ugyanaz a személy 
v é g e z t e a ny í rás t , min t aki a 
Kemélyép Kft.-nél. Sőt, a fűnyíró 

gépen a vágómagasságot is a k i 
v i te lező dolgozója ál l í tot ta be. 
Érdekes módon a gépkezelő mun
kájával az átadás előtt meg volt 
elégedve a kft., de á tadás után 
már nem. Az a dolgozó, aki a fű
nyírást végezte , má r az á tadás 
előtt jelezte a Kemélyép felé, hogy 
a víz több helyen megáll a pályán. 
A jelzésekre folyamatosan csak az 
automata öntözőrendszer t állít
gatták a kft. dolgozói, egyéb oko
kat nem vizsgáltak. 

2. Nem fedi a valóságot, hogy a 
tápanyagszükségletet nem bizto
s í to t tuk . Az á t adásko r a 2000. 
évre két műtrágyázást írtak elő. 
Mindket tő megtörtént . 

3. A gyepszőnyeget nem öntöz
tük túl. Állítjuk ezt azért, mert az 
automata ön tözőberendezés t a 
Kemélyép áll í totta be. Először 
minden öntözó'fejet 20 percig 
működtet tek, majd többféle vari
áció után a középső fejeket 12 
percre, míg a szélsőket 8 percre 
állították be. Először naponta egy
szer került sor öntözésre , majd 
feleztek, és naponta kétszer ön
tözték el azt a vízmennyiséget , 
amire szerintük szüksége volt a 
gyepnek. A kft. szerint ez volt a 
tökéletes öntözés. Ha ez igaz, ak
kor nem értjük, hogy a kivitelező 
által kikísérletezett és jónak tar
tott öntözést miért kifogásolják 

A Kemenesaljái Művelődési Központ 
nőnapi ajánlata 

2001. március 9-én este 7 órakor 
Ivancsics Ilona és Nemcsák Károly 

Papucs, avagy: „Az élet voltaképpen szép" 
című zenés szórakoztató 

műsora kerül bemutatásra. 
Jegyár: 1000 Ft. 

most, és főleg miért akarják az 
egyesület kezelési hibájaként fel
róni? Az öntözéssel kapcsolatos 
véleményünk, hogy az elégséges 
vízmennyiség a napi kétszeri Ön
tözés következtében nem jutott el 
a gyökérzetig, ami elvezethetett a 
fű nem megfelelő fejlődéséhez. 
Egy szónak is száz a vége: az au
tomata öntözést a Kemélyép állí
totta be. Ez pedig azt jelenti, hogy 
amennyiben túlöntözés tör tént , 
azért a kivitelezó't terheli a fele
lősség, és az nem az egyesület ke
zelési hibája. 

4. A pályát a májusi átadás után 
kétszer meghengereztük. Az át
adás alkalmával erről a kezelési 
utasításban nem kaptunk semmi
nemű eligazítást, sem pedig kife
jezett tiltást. Két hónap után sze
reztünk az átadást követően tudo
mást arról , hogy a pályát nem 
ajánlott hengerezni. Ezt követő
en erre nem is került sor. 

5. A pálya nem volt túlterhel
ve. Hetente 6-7 edzés és kétheten
te egy mérkőzés a felnőtt csapat 
részéről. A pálya állaga miatt saj
nos az u tánpót lás mérkőzése i t 
sem engedélyeztük. Véleményünk 
egyértelműen az, hogy a jól elké
szített füves pályák ennél sokkal 
nagyobb terhelést is elbírnak. Saj
nos a celldömölki pálya, melyet a 
Kemélyép épített, rengeteg kíván
nivalót hagyott maga után. 

A két sportvezető megítélése 
szerint, a kivitelező a pálya építé
se során súlyos hibákat vétet t . 
Mégpedig: 

1. A vízelvezető árkok (drén-
rendszer) osztályozott kaviccsal 
tör ténő feltöltése nem a terv sze
rint történt. 100% helyett csak 60-
70%-ban történt meg. 

2. A vízelvezető' árkokra ráte
rített föld eldolgozása nehézgép
pel történt. A lánctalpas súlya és 
a tolólap összetömörítette a talajt. 
Ennek következtében már 1998 
őszén sem tudott átfolyni a leesett 

csapadék, és természetesen azóta 
sem. 

3. A földréteg agyagtartalma 
több helyen nagyobb a kívánatos
nál, ezért már a fű elvetése előtt 
is tócsákban állt a víz. A fű elve
tése előtt előírt 5 cm vastagság
ban nem került homok a pályára. 
Amit felhordtak rá, annak pedig 
nagy részét a viharos tavaszi sze
lek elvitték. A talaj lazítására és a 
homok berotálására (mivel nem 
volt mit) nem került sor a fű elve
tése előtt. Ennek ellenére a kft. 
kiadta az elvetésre a parancsot. A 
kivitelező véleménye az volt, hogy 
a fű gyökérzete majd kilyukasztjí 
a talajt, és így a víz részére az át
járható lesz. Nos, mint tapasztal
juk, ez nem következett be. 

Véleményünk tehát: Az építke
zés során az előírt D I N szabványt 
önkényesen vet ték figyelembe, 
nem tartot ták be pontosan, ami
nek a vége a jelenlegi állapot lett. 

* * * 
Az Új Kemenesalja részéről meg

adtuk minden érdekelt félnek azt a 
lehetőséget, hogy a labdarúgópályá
val kapcsolatos véleményüket a 
nyilvánosság elé tárják. Nem tisz
tünk a felek között az igazságtétel, 
eldönteni azt, hogy kinek mennyi
ben van igaza, felelőssége abban, 
hogy a több millió forintos beruhá
zás miért nem sikerült. Mi csak bi
zakodunk abban, hogy azok, akik 
erre hivatottak, orvosolni fogják 
beruházás hiányosságait, és rövide
sen arról számolhatunk majd be, 
hogy mégis van Celldömölknek 
pályája. A párbeszédet ezzel lezárt
naktekintjük, tekintettel arra, hogy 
időközben a városi TV is képernyő 
elé ültette az érdekelteket, s mint 
tapasztaltuk, nekik sem sikerült a 
felek részéről olyan érdemi döntést 
előidézni, amely városunkon belüi 
megoldotta volna a labdamgópá 
lya ügyét. Sajnos, erre mi sem lá
tunk lehetőséget. 
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